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۱۷ ذی القعده ۱۴۴۱ - شماره ۲۲۵۰۸

فدراســیون وزنه برداری برای ارائه راهکاری های فنی توسط نخبگان این رشته اقدام به تشکیل شورای 
مشورتی کرد.

فدراسیون وزنه برداری در روزهایی که همه چیز به دلیل شیوع ویروس کرونا مختل یا تعطیل شده، اقدام به تشکیل 
شــورای مشورتی کرد.شورایی که گفته می شود برای تعیین راهبردهای اصلی فدراسیون شکل گرفته و تشکیل نخستین 
نشست آن در دستور کار قرار گرفته است. برنامه های فدراسیون وزنه برداری، وضعیت تیم های ملی، مسابقات، اعزام ها و 
مســائل حقوقی از جمله مسایلی است که توسط اعضای شورای مشورتی مورد نقد و بررسی قرار خواهد گرفت. به گفته 
محسن بیرانوند دبیر فدراسیون وزنه برداری در این شورا چند عضو ثابت از نخبگان ورزشی، داوران، کارشناسان و مربیان 
حضور خواهند داشت. ضمن اینکه در جمع این اعضای ثابت، برخی از کارشناسان نیز به فراخور موضوع جلسات در این 
شــورا حضور خواهند یافت. در این راستا می توان به بهداد ســلیمی اشاره کرد که یکی از اعضای ثابت شورای ثابت وزنه 

برداری خواهد بود.
بهداد سلیمی قهرمان سابق وزنه برداری المپیک و جهان درباره عضویت در شورای مشورتی فدراسیون وزنه برداری 
گفت: وزنه برداری خانه من اســت و نســبت به آن عرق دارم و دوست دارم کمک کنم. من سال ها تجربه دارم و از این رو 
می خواهم کمک کنم. برای شروع همکاری ها نیز از سمت فدراسیون پیشنهاد شد در شورای مشورتی حضور داشته باشم. 
با مشورتی که با آقای صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک داشتم من را تشویق کرد در وزنه برداری باشم و خدمت 
کنم. سلیمی در پاسخ به این پرسش که با حضور در شورای مشورتی چه برنامه ای دارد و فکر می کند بتواند دغدغه وزنه 
برداران را کمتر کند، تصریح کرد: ابتدا فدراسیون کمیته فنی داشت و بعد به شورای عالی فنی تبدیل شد و الان شورای 
مشــورتی اســت. من نیز فعلا نه کارکرد این شورا را می دانم و نه شناختی از اعضای آن دارم. بنابراین باید یکی دو جلسه 

برگزار شود تا ببینم به چه شکل است. در حال حاضر هم به دلیل شیوع ویروس کرونا جلسه ای برگزار نشده است.

سلیمی پس از گرفتن سمت در فدراسیون: وزنه برداری خانه من است
در روزهای اخیر شایعاتی پیرامون کسر درصدی از قرارداد والیبالیست های تیم سایپا به گوش می رسد.

پس از بالاگرفتن انتقادات از رقم قرارداد بازیکنان تیم والیبال سایپا، خبرهایی مبنی برکاهش ۱۰ درصدی قراردادهای 
نارنجی پوشــان منتشر شده است. تیم والیبال ســایپا که برای فصل جدید سیاست خود را با استخدام مصطفی کارخانه 
به عنوان ســرمربی تغییر داده، چند تن از ســتاره های والیبال ایران را جذب کرده و قهرمانی را برای لیگ سال 99 نشانه 
گرفته است.ســیدمحمد موسوی، علی شــفیعی، محمدجواد معنوی نژاد و چند بازیکن اسمی دیگر با نظر کارخانه جذب 
تیم سایپا شدند و حتی این باشگاه به دنبال به خدمت گرفتن امیر غفور هم بود و هست.اما حضور کارخانه در تیم والیبال 
ســایپا و بستن قراردادهای گرانقیمت در فصل نقل و انتقالات باعث ایجاد حواشی برای این تیم شد.بهمن سلطانی مربی 
پیشین تیم های پایه والیبال پس از برکناری از سمت خود در این باشگاه پرده از قراردادهای غیر معقول این تیم برداشت.

از اردوی نارنجی پوشان خبر رسید که مصطفی کارخانه خواستار کاهش ۱۰ درصدی قرارداد بازیکنان شده و همین 
امر باعث شــد تا بازیکنان پس از اتمام تمرین صبح خود تا بعد از ظهر در باشگاه بمانند و در نهایت قرارداد جدید توسط 
بازیکنان امضا نشــد. تمرین عصر نارنجی پوشان هم برگزار نشد و قرار اســت امروز قراردادها با اعمال تغییرات و کاهش 
درصدی از رقم ها امضا شــود. مصطفی کارخانه در گفت وگو مهر درباره شایعه اختلافات پیش آمده در تیم والیبال سایپا 
گفت: اصلًا چنین چیزی وجود ندارد. یکی از منضبط ترین، منســجم ترین و متحدترین تیم های حاضر هســتیم. اتحاد و 
همبستگی لازم را داریم و کارمان را انجام می دهیم.سرمربی تیم والیبال سایپا درباره کاهش رقم قراردادها نیز گفت: خیر، 

چنین چیزی نیست. شرایط تیم خوب است.
وی رفتن خود از تیم را نیز تکذیب کرد و گفت: فعلًا هستم و این خبرها دروغ است. این دشمنی محض است. آدم های 
کوتاه نظر و مریض این کارها را می کنند. حسادت است، چون خودشان نتوانستند چنین شرایطی داشته باشند حسادت 

می کنند. تیم منسجمی داریم و باشگاه عالی است.

دردسر قراردادهای میلیاردی در لیگ والیبال

*بــا توجه به اعلام مراجع ذی ربط،  جواد شــهلایی باقــری به جمع کاندیداهای 
شــرکت در انتخابات ریاست فدراسیون اضافه شــد.بدین ترتیب هادی بشیریان ، 
محمد پورکیانی، داوود حومنیان شــریف آباد، جواد شــهلایی باقری و جمشــید 
همتی ۵ کاندیدایی هستند که تاکنون شرایط لازم را برای به دست آوردن سکان 
ریاست فدراسیون کسب کرده اند.لازم به ذکر است مجمع انتخاباتی فدراسیون ملی 
ورزشــهای دانشگاهی ۳۱ تیرماه به ریاســت وزیر علوم ،تحقیقات و فناوری برگزار 

خواهد شد.
*به دلیل موج جدید شیوع کرونا، مرحله پلی آف لیگ برتر تنیس روی میز لغو و 
پتروشیمی بندرامام به عنوان قهرمان معرفی شد. دانشگاه آزاد اسلامی آذربایجان 
شرقی در مکان دوم ایستاد و تیم های شهرداری کرج و رعد پدافند هوایی  مشترکا 

مقام سوم این مسابقات را به خود اختصاص دادند. 
بر اساس تقویم سالانه فدراسیون قرار بود مسابقات جایزه بزرگ دوومیدانی روز ۲۶ 
)در بخش بانوان( و ۲۷ تیر ماه جاری )در بخش آقایان( برگزار شــود که به دلیل 
عدم ارائه تائیدیه پروتکل بهداشــتی و با هدف حفظ سلامت ورزشکاران، مربیان 
و دســت اندرکاران، و به حداقل رســاندن خطرات احتمالی و افزایش همه گیری 
ویروس کرونا به تعویق افتاد. گفتنی اســت پس از اخــذ مجوز های لازم و بهبود 
شرایط همه گیری ویروس کرونا تاریخ جدید برگزاری این مسابقات متعاقبا از سوی 

فدراسیون دوومیدانی اعلام خواهد شد.
*پس از محرز شدن دوپینگ دارندگان مدال طلا و نقره وزن ۱۲۵ کیلوگرم کشتی 
آزاد بازی هــای المپیک ۲۰۱۲ لندن، رئیس کمیته ملی المپیک ایران مکاتباتی را 
با کمیته بین المللی المپیک )IOC( به عنوان نهاد بالادســتی در این امر مبنی بر 
ارسال تائیدیه تغییر رنگ مدال کمیل قاسمی انجام داد.صالحی امیری روز گذشته 
و پس از ملاقات حضوری با این قهرمان ارزنده و اخلاق مدار ایران، با ارسال نامه ای 
به نناد لالوویچ رئیس اتحادیه جهانی کشــتی خواستار پیگیری های لازم این نهاد 
بین المللی جهت تســهیل در روند تغییر رنگ مدال کمیل قاسمی از برنز به طلا و 

بروز رسانی نتایج رسمی این بازی ها شد.

خواندنی از ورزش ایران

مدیران متخلف پرسپولیس و استقلال را محاکمه کنید

وعدهمعاونوزیرورزشکیعملیمیشود؟
پرداختضررمیلیاردیمدیریتسرخابیهاازجیببیتالمال

برنامه هفته بیست و چهارم لیگ برتر فوتبال

اخبار کوتاه از فوتبال

جدولردهبندیلیگبرترفوتبال-جامخلیجفارس
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123172435112453.پرسپولیس

2231011232151741.سپاهان

32312562217541.شهرخودرو

42312472720740.تراکتور

52211652214839.فولاد

622107541251637.استقلال

136-72310672425.صنعتنفتآبادان

82361431915432.نفتمسجدسلیمان

426-9226882327.نساجیمازندران

1024-102366112232.ماشینسازیتبریز

1022-112357112030.ذوبآهن

921-122349102130.سایپا

620-132231181622.پارسجنوبیجم

1019-1423310101222.گلگهرسیرجان

918-152346133342.پیکانتهران

2217-162338121840.شاهینبوشهر

جمعه 20 تیر 1399
*ماشین  سازی تبریز...........................................................پرسپولیس)ساعت۲۰:۱۵(
*شاهین  بوشهر.........................................................................ذوب آهن)ساعت ۲۱(

شنبه 21 تیر 1399
*شهر خودرو..................................................................................سایپا)ساعت۲۰:۳۰(
*سپاهان...................................................................پارس جنوبی جم)ساعت۲۰:4۵(
*صنعت نفت آبادان......................................................نساجی مازندران)ساعت ۲۱(
*پیکان تهران...........................................................گل گهرسیرجان)ساعت ۲۱(
*استقلال...........................................................................................تراکتور)ساعت ۲۱(
*فولاد.........................................................................نفت  مسجدسلیمان)ساعت ۲۱(

برخی مدیران استقلال و پرسپولیس، پرونده های مالی سنگینی روی 
دست باشگاه گذاشته اما هیچ گاه پاسخگو نبوده اند. تازه ترین اتفاق در این 

حوزه به کالدرون برمی گردد.
صدور رای فیفا علیه باشــگاه پرســپولیس در پرونده گابریــل کالدرون قابل 
پیش بینی بود. درســت مانند تمام پرونده های شکایتی مطرح شده در فیفا علیه 
ایران که بازنده ای جز باشــگاه های ایرانی یا فدراســیون فوتبال کشورمان نداشته 
است. قراردادهای نامناسب و پیش از آن عدم تعهد به قراردادها، مهم ترین عاملی 

بوده که فوتبال ایران را به بازنده ای بزرگ در پرونده های مالی تبدیل کرده است.
پرســپولیس و استقلال در این سال ها همیشــه جزو باشگاه هایی بوده اند که 
بیشــترین پرونده های مالی را در فیفا داشــته اند. شــاید اغراق نباشد اگر بگوییم 
پرونده های مالی این دو باشگاه در فیفا به اندازه تمام پرونده های ارجاعی به این نهاد 
بین المللی است. هر بار این پرونده ها با امضای مدیری جدید به فیفا می رود و شاید 
مدیری در اســتقلال و پرسپولیس نبوده که قرارداد بازیکن یا مربی خارجی امضا 

کند و این قراردادها به فیفا نرود.
عملکرد ضعیف مدیران سرخابی

استقلالی ها یک روز با پرونده پروپیچ درگیر هستند و روز دیگر ماجرای بویان 
به میان می آید. قصه پر غصه وینفرد شفر هم سر دراز دارد که مدیران وقت باشگاه 
استقلال یعنی امیرحســین فتحی و علی خطیر از فسخ بدون غرامت آن صحبت 
می کردند، اما مشخص شد که باشــگاه استقلال باید به این مربی ۵۵۰ هزار دلار 

غرامت بدهد.
در پرسپولیس هم که تا دلتان بخواهد از این پرونده های رنگارنگ وجود دارد. 
از محمــد رویانیان که مســئول پرونده عجیب ژوزه مانوئل بــود تا مدیرانی چون 
علی اکبر طاهری، حمیدرضا گرشاسبی، ایرج عرب و محمدحسین انصاری فرد که 
در یک سلســله مدیریت ۵ ساله پرونده های گولچ، بودیمیر، برانکو، کالدرون و... را 

روی دوش مدیران بعدی انداختند.
میز مدیریت؛ سکوی پرتابی برای به شهرت رسیدن

در تمام این ســال ها، مدیران زیادی در اســتقلال و پرسپولیس از این دست 
اتفاقات را رقم زده  و چون هر بار هر کدام شــان تاوان مدیران قبلی را پس داده اند، 
هیچ کدام پاسخگوی اعمال شــان نبوده اند.  دولتی بودن این دو باشگاه و هزینه از 
بیت المال نیز عامل دیگری بوده که هیچ وقت کســی این مدیران را بازخواســت 
نکند، اما آیا لزومی به بازخواست و حتی محاکمه برخی از این مدیران نبوده است؟ 

چرا وزرای ورزش و جوانان در تمام این ســال ها مدیرانی را که برای اســتقلال و 
پرسپولیس انتخاب کردند، بازخواســت نکردند؟ چرا نهادهای بالادستی، مدیران 
وزارت ورزش که این افراد را برای مدیریت پرسپولیس و استقلال انتخاب کرده اند 
را بازخواست نکردند؟ چرا هیچ کدام از مدیران متخلف در قبال اعمال خود پای میز 
محاکمه نرفتند تا درس عبرتی برای بعدی ها باشد؟ میز مدیریتی این دو باشگاه در 
تمام این ســال ها فقط سکوی پرتابی برای به شهرت رسیدن برخی از این مدیران 

بود و از نظر ساختاری، کمترین موفقیت را در این دو باشگاه شاهد بودیم.
پول های ورودی به باشگاه پرسپولیس کجا رفت؟

قابل کتمان نیســت که موفقیت های پنج ســال اخیر پرسپولیس هم عاملی 
به نام برانکو ایوانکوویچ داشــت که علاوه بر مســائل فنــی، مدیریت تیمش را هم 
به عهده داشــت. با این حال، حتی این مربی نیز با وجود کســب نتایج مناســب 
و حتی درآمدزایی برای باشــگاه با رســیدن به فینال لیگ قهرمانان آسیا و جذب 
شدن اسپانسرهای زیاد به دلیل موفقیت های دامنه دار پرسپولیس، پس از جدایی 

نتوانســت دســتمزدش را دریافت کند و مجبور به شکایت شد. یعنی حتی عامل 
موفقیت پرسپولیســی ها نیز با شکایت از این باشگاه به دنبال پولش است و اینجا 
باید از مدیران ســؤال کرد که پول های ورودی به باشگاه پرسپولیس کجا و چگونه 
هزینه شــد که حالا باشــگاه در این همه پرونده مالی محکوم شــده است؟ حالا 
که پرســپولیس در پرونده بودیمیر، برانکو و دستیارانش و کالدرون و دستیارانش 
حدود ۲/۵میلیون دلار محکوم شده اند، آیا نباید تمام مدیران مرتبط با این جریان 

محکوم شوند؟
مردم در فشار؛ مدیران بی خیال

مهــدی علی نژاد، معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفــه ای وزارت ورزش و 
جوانان چندی پیش گفته بود که برای برخی از مدیران اســتقلال و پرســپولیس 
پرونده قضایی تشــکیل شده و شاید بهتر باشد که محاکمه این مدیران با سرعت 
بیشــتری انجام شــود. مدیرانی که حالا پرســپولیس را حدود ۵۵ میلیارد تومان 
محکوم کرده اند و در نهایت نیز این پول از بیت المال پرداخت خواهد شد. یعنی از 
جیب مردمی که این روزها در شــرایط سخت اقتصادی کشور، حتی معیشت شان 
به خطر افتاده و تحت فشار شدید اقتصادی زندگی می گذرانند و مدیران متخلف، 

راحت و بی خیال به زندگی شان ادامه می دهند.
پرسپولیس از تیم حقوقی خود مدام ضربه می خورد

فرشــاد پیوس پیشکسوت اسبق باشگاه پرســپولیس دیروز با اشاره به صادر 
شــدن رای پرونده »گابریل کالدرون« و دستیارانش و محکومیت پرسپولیس در 
این پرونده می گوید: پرسپولیس می توانست با ضرر خیلی کمتر جلوی محکومیت 
در پرونــده کالدرون را بگیرد اما این اتفاق رخ نداد و حالا پرســپولیس باید چند 
برابر خسارت پرداخت کند. من نمی دانم که تیم حقوقی باشگاه چه کار می کند؟ 
آنها برای حل مشکل برانکو چند سفر رفتند تا مذاکره کنند. چه اتفاقی رخ داد؟ 
کدام توافق حاصل شــد؟ در حال حاضر در تمام پرونده ها پرســپولیس محکوم 
اســت. آقایان بیایند و بگویند که در تمام پرونده ها کدام رای به نفع پرسپولیس 
صادر شده است.پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان کرد: تیم در آستانه 
قهرمانی قرار دارد اما می بینیم بازیکنان هم از شرایط چندان راضی نیستند و در 
فضای مجازی بابت مسائل مالی گلایه هایشان را عنوان می کنند. در شرایطی که 
باشگاه مشکل مالی هم دارد، رای ها علیه پرسپولیس در فیفا یکی پس از دیگری 
صادر می شود. دود این ســوء مدیریت و ضعف تیم حقوقی به چشم پرسپولیس 

و هوادار می رود.

یادی از شهید مدافع امنیت رضا صیادی
شهادت در حالت سجده

ســروان رضا صیادی از دیگر شهدای مدافع 
امنیت کشور اســت که در آشوب های آبان 98 
جان خود را فدای انقلاب کــرد. وی متولد ۲۱ 
مرداد ســال ۱۳۵۷ در دزفول بــود. صیادی از 
نیروهــای یگان ویژه واحد رهایــی گروگان بود 
که ۲۷ آبان در ماهشــهر به دست  اشرار مسلح 
به شهادت رســید. از وی دو فرزند پسر و دختر 
به یادگار مانده است. همسر شهید رضا صیادی 

درباره نحوه شهادت او می گوید: گروهی از  اشرار، روستایی را تحت تصرف خود 
در آورده بودنــد و به مردم تیراندازی می کردنــد. در جریان این تیراندازی ها، 
ســروان رضایی و همکارانش نیز از پشت تیر می خورند.... او در حالت سجده و 
با وضو به شهادت رسید.  وی افزود: من در تمام ۱۲ سالی که با شهید رضایی 
زندگی می کردم، خودم را برای شنیدن خبر شهادت او آماده کرده بودم. چون 
هم مزار خود را انتخاب کرده بود و هم اینکه همیشــه می گفت که من زودتر 
از شما از دنیا می روم. می گفت برایم دعا کن که عمر با عزت داشته باشم و به 
شهادت برسم.  در ویدئویی که از این شهید منتشر شده، وی آرزوی گروهی از 
کودکان ســرطانی برای پلیس شدن را برآورده می کند و برای مدتی، با آنها در 
نقش یک پلیس، بازی می کند. پیکر این شــهید حافظ نظم و امنیت، با حضور 
پرشور مردم شهیدپرور خوزستان در شوش دانیال تشییع و به خاک سپرده شد.

شوک به شهرخودرو مشهد با استعفای سرآسیایی
سرمربی تیم فوتبال شهرخودرو از سمت خود استعفا کرد. مجتبی سرآسیایی 
که بعد از جدایی یحیی گل محمدی به عنوان سرمربی شهرخودرو از نیم فصل دوم 
کار خود را در این تیم آغاز کرده بود ظهر امروز استعفای خود را به مدیران این 
باشگاه تحویل داد. وی عصر دیروز در تمرین شهرخودرو حاضر شد و با بازیکنان 
این تیم خداحافظی کرد. این اتفاق در شرایطی رخ داده که هنوز دلیل استعفای 
سرآســیایی مشخص نیست اما به نظر می رســد اختلافات درونی باعث شده تا 
سرآســیایی قید هدایت شــهرخودرو را بزند. به احتمال فراوان کوزین دســتیار 

ایتالیایی وی هدایت تیم مشهدی را در ادامه مسابقات برعهده خواهد گرفت.
عماد رضا به کرونا مبتلا شد

مهاجم پیشــین باشگاه های سپاهان و فولاد به همراه خانواده اش به ویروس 
کرونا مبتلا شــد. وضعیت جســمی عماد رضا ملی پوش سابق فوتبال عراق در 
روزهای گذشــته موجب شد از وی تست کرونا گرفته شود که نتیجه این تست 
روز گذشته اعلام شد. بر این اساس عماد رضا هم به همراه اعضای خانواده به کرونا 
مبتلا شده است و در قرنطینه خانگی به سر می برد. عماد رضا از اولین چهره های 
شناخته شــده در ورزش عراق بود که فعالیت هــای خیرخواهانه قابل توجهی در 
مقابله با ویروس کرونا انجام داد از جمله اختصاص ســاختمان هتل خودش به 

درمان بیماران کرونایی که بازتاب گسترده ای در رسانه های این کشور داشت.
۲ انتصاب جدید در باشگاه استقلال 

مدیرعامل باشــگاه اســتقلال در انتصاباتی جدید برای دو بخش معاونت 
فرهنگی و ارتباطات و روابط عمومی این باشــگاه سرپرست انتخاب کرد. طی 
حکمی از سوی احمد ســعادتمند، مدیرعامل باشگاه استقلال سهیل گوهری 
به عنوان سرپرســت روابط عمومی این باشــگاه منصوب شد. احمد سعادتمند 
همچنین دیروز طی حکمی، محســن خمارلو را به عنوان سرپرســت معاونت 

فرهنگی و ارتباطات باشگاه استقلال منصوب کرد.
علی نظرمحمدی سرمربی جدید رایکای بابل 

پس از اســتعفای رحمان رضایی از رایکا بابل و انجام مذاکره با گزینه های 
فراوان، در نهایت علی نظرمحمدی توسط مالکان باشگاه رایکا به عنوان سرمربی 
جدیــد تیم برگزیده شــد. نظرمحمدی در نیم فصل دوم نیــز هدایت رایکا را 
برعهده داشت.علی عشــوری زاد به عنوان دستیار اول و حمید سجادی نیز به 

عنوان مربی دروازه بانان وی را در رایکا همراهی خواهند کرد.

برنامه پخش زنده مسابقات ورزشی از تلویزیون

پنجشنبه 19 تیر 1399                      لیگ برتر پرتغال
*ریوآوه....................................................پورتیموننز)ساعت ۲۰:۳۰- شبکه ورزش(

جمعه 20 تیر1399                       هفته 24 لیگ برتر ایران
*ماشین  سازی ............................................پرسپولیس)ساعت ۲۰:۱۵- شبکه سه(
*شاهین بوشهر.......................................ذوب آهن)ساعت ۲۱:۰۰- شبکه ورزش(

دنباله  دار نئووایز )neowise( با علامت اختصاری )F3 C2020( در اواخر ماه مارس کشــف و با رســیدن به 
نزدیک  ترین فاصله خود با خورشید در داخل مدار »عطارد« )Mercury( در روز سه شنبه در آسمان شهرستان 

نقده درخشان شد.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما: این توده یخی میان  سیاره  ای تاکنون در معرض گرمای خورشید دوام آورده و اکنون 
با شــروع حرکت آهســته خود در یک مسیر طولانی به سمت منظومه شمسی بیرونی، در حال نزدیک  تر شدن به سیاره 

زمین است.
هنگامی که دنباله  دار نئووایز به یکی از معدود دنباله  دارهای قرن بیســت و یکم تبدیل شــد که با چشــم غیرمسلح 
دیده می  شوند، خبر آن به سرعت منتشر شد و تاکنون بر فراز بسیاری از مکان ها و شهرهای معروف دنیا از این دنباله دار 

عکس  برداری شده است.  دنباله  دار نئووایز به خوبی قابل رؤیت است.

مجوز هفت فقره پروانه اکتشــاف با هدف تامین 
مواداولیه در آیینی با حضور رئیس ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت اســتان و مدیرعامــل فولاد مبارکه 

اصفهان صادر شد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان در این 
آیین گفت: پروانه اکتشاف این محدوده ها برای  نخستین بار 
در کشور به نام فولاد مبارکه صادر شد تا این شرکت بتواند 
کارهای اکتشــافی را در بخش پلی متال و کانسارهای فلزی 

انجام دهد.
 ایرج موفق اظهارداشت: مقدمات انجام این کار از سال 
گذشــته با توجه به پیگیری های فولاد مبارکه فراهم شد و 
پهنه ای به وســعت حدود ۱4هزار مترمربــع در اختیار این 

شرکت قرار گرفت.

وی ادامه داد: فولاد مبارکه در این مرحله ۶ ماه فرصت 
دارد که گزارش اکتشــاف های اولیه را به ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت اصفهان ارائه کند و با قول مساعد مدیرعامل 
این شرکت مقرر شد که این کار تا چهار ماه آینده انجام شود 

و مراحل بعدی در دستور کار قرار گیرد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت اصفهان افزود: از 
ســال گذشته تا کنون در تلاشیم تا بتوانیم سنگ آهن مورد 

نیاز فولاد مبارکه را تامین کنیم.
 مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان گفت: با توجه 
به اختلالاتی که در زنجیره تکمیل مواد معدنی به وجود آمده 
و بخش معدن به بخش فولاد وارد شــده، مشکل در تامین 
مواداولیه فولاد شامل کنسانتره آهن، گندله و آهن اسفنجی 
ایجاد شــد و به همین دلیل به سمت تامین مواد مورد نیاز 

در معدن رفتیم.
حمیدرضــا عظیمیان افــزود: در صورتی که به مناطق 
امیدبخش و خوبی دست پیدا کردیم این معادن برای ادامه 
مســیر و بهره برداری در اختیار فــولاد مبارکه قرار خواهند 

گرفت.
عظیمیان با اشاره به توافق خوب دیگر با رئیس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت اصفهان داشــتیم گفت: امیدواریم 
بتوانیم کارخانه کنسانتره در شمال اصفهان راه اندازی کنیم.

وی خاطرنشــان کرد: این کارخانه می تواند سنگ آهن 
اســتخراجی، معادن فولاد مبارکه را مورد استفاده قرار دهد 
و خبر خوبی هم برای معادن کوچک محســوب می شود که 
بتوانند با استفاده از ظرفیت این کنسانتر ه سازی، سنگ آهن 

را تحویل دهند و کنسانتره تحویل بگیرند.

بازگشایی مرز تجاری شلمچه
معاون اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد اروند 
گفت: صادرات کالا از مرز بین المللی شلمچه از دیروز آغاز شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما مرکز آبادان؛ معاون اقتصادی و 
سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد اروند گفت: در حال حاضر هیچ گونه 

محدودیتی برای صادرات کالا از مرز شلمچه وجود ندارد.
سید علی موســوی، افزود: بیش از سه ماه مرز بین المللی شلمچه 
تعطیل بود، اما در این مدت صادرات کالا از بندر تجاری خرمشهر انجام 
می شد که در سه ماه اول سالجاری  9۳ میلیون دلار کالا به کشور های 

عراق، کویت و سایر کشور ها صادر شده است.
در ایــن مدت ســازمان منطقــه آزاد اروند اجاره بهــای املاک و 

تاسیساتی که در اختیار واحد های سرمایه گذاری است را بخشید.
وی گفــت: صادرات کالای غیرنفتی از مرز بین المللی شــلمچه بر 
اســاس توافق صورت گرفته با طرف عراقی رسما از دیروز از سرگرفته 

شد. 
موسوی اظهار داشت:صادرات کالا از مرزشلمچه به عراق شامل مواد 
غذایی، میوه و تره بار و مواد پروتئینی و خدمات فنی و مهندسی است.

موسوی در ادامه گفت: به منظور رعایت پروتکل های بهداشتی مورد 
نظر کشور عراق خودروهای حامل کالای صادراتی پس از ورود و خروج 

از دستگاه ایکس ری در مرز شلمچه ضدعفونی می شوند.
وی در خصوص بازگشایی پایانه مسافری مرز شلمچه نیز گفت: در 
سفر استاندار بصره به شلمچه با وی در این خصوص مذاکره شد و وی 

قول مساعد برای پیگیری موضوع از طریق دولت مرکزی عراق را داد.
پیش از بسته شــدن مرزشلمچه  توسط عراق روزانه بیش از ۲۰۰ 
دستگاه کامیون حامل انواع کالای صادراتی تولید داخل و ۱۵۰ کامیون 
عراقــی در بارانداز مرزی شــلمچه برای تخلیــه و بارگیری کالا تردد 

می کردند.

شهرکرد- خبرنگارکیهان:
مدیرکل دفتر مدیریت بحران اســتانداری 
بختیاری گفت: آتش ســوزی  و  چهارمحــال 
در جنگل هــای بلوط بلند در مرز اســتان های 
چهارمحال و بختیاری و خوزستان که مهار شده 

بود، دوباره زبانه کشید.
امدادی  نیروهــای  افزود:  مرتضی زمان پــور، 
از یــگان حفاظــت منابع طبیعــی و آبخیزداری 
چهارمحال و بختیاری بــه همراه نیروهای محلی 
در بخش های منج و فلارد شهرســتان لردگان و 
میانکوه شهرســتان اردل برای مهارکامل آتش  به 

منطقه اعزام شدند.
وی بااشــاره به اینکه متاســفانه شدت باد موجب 
شعله ورتر شدن آتش شد، اضافه کرد: آتش سوزی اولیه 
در ســطح ۶۰ هکتار از جنگل های بلوط بلند صورت 

گرفت که این میزان گسترش یافت.
وی ادامه داد: با توجه به قرار گرفتن قســمتی از 
جنگل های آتش گرفته، در حوزه جغرافیایی خوزستان، 
هماهنگی های لازم با مسئولان »دهدز« و »ایذه« برای 
کمک به نیروهای امدادی چهارمحال و بختیاری انجام 

شد.
وی اظهار داشت: بامداد دیروز )چهارشنبه ۱8 تیر 

99( آتش سوزی در جنگلهای بلوط بلند مهار شد.

نخستین محموله آلکیل بنزن خطی
 از اراک به مقصد ترکیه حمل شد

مدیرکل راه آهن اراک گفت: نخســتین محمولــه آلکیل بنزن 
خطی)LAB( با شبکه راه آهن این شهرستان به مقصد ترکیه بارگیری 

و حمل شد. 
»محمدرضا قربانی« در گفت و گو با ایرنا افزود: ۵۲۰ تن آلکیل بنزن خطی 
LAB )مواد اولیه شوینده( برای نخستین بار در یک محموله توسط راه آهن اراک 

به خارج از کشور صادر شد.
وی ادامــه داد: این محموله توســط ۱۳ واگن ۵۲۰ تنــی راه آهن اراک 

بارگیری و حمل شد.
مدیرکل راه آهن اراک خاطرنشان کرد: آلکیل بنزن خطی تولیدی شرکت 
پتروشــیمی بیستون کرمانشاه تاپیش از این توسط کامیون به استان اصفهان 

حمل و از این استان توسط ناوگان حمل و نقل ریلی به ترکیه حمل می شد.
قربانی گفت: حمل محموله آلکیل بنزن خطی)LAB( توســط حمل و نقل 
ریلــی کاهش هزینه حمل و نقل، کاهش ترافیک جاده ای، ایمنی و حمل انبوه 

بار را به همراه دارد.
آلکیل بنزن خطی به ترکیباتی شامل یک حلقه بنزنی و یک گروه آلکیل 

خطی متصل به آن است.

معاون بهداشت دانشــگاه علوم پزشکی جندی 
شــاپور اهواز گفت: خوزستان هفتمین هفته خود را 
در وضعیت قرمز کرونا سپری می کند و در حال حاضر 
استان خوزستان جزو مناطق خیلی پرخطر کرونا به 

شمار می رود. 
سید محمد علوی  ، اظهار داشت: هر چند در چند روز 
اخیر کاهش موقت موارد بیماری کرونا در خوزستان را شاهد 
 بوده ایم اما این کاهش  موقتی نمی تواند نگرانی را برطرف سازد.

وی به اشــاره با دلایل طولانی شدن پیک بیماری کرونا در 

استان خوزستان افزود: بنا بر برخی گزارش ها ویروس کرونا 
تغییر رفتار داده و قدرت تخریبی آن افزایش یافته بنابراین هر 
 چه تخریب بافتی بیشتر باشد بیماری نیز طولانی تر می شود.

معاون بهداشت دانشــگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
توضیح داد: نکته دیگر درباره طولانی شدن پیک یک بیماری 

می تواند به ژنتیک نیز مرتبط باشد.
وی گفت: در استان خوزستان علایق خانوادگی بیشتر، 
مســایل بومی ، فرهنگی، اجتماعی و تنیدگی روابط بیشتر 
 است که همین امر در انتقال بیشتر بیماری تاثیر گذار است.

علــوی اضافه کرد: گرما نیز می تواند در گســترش شــیوع 
کرونــا تاثیرگذار باشــد چراکــه گرما موجب ســوق دادن 
زندگی مردم به ســمت فضاهای سرپوشیده شده است، در 
 این فضاها کولرها شــانس انتقال عفونت را بیشتر می کنند.

وی معتقد اســت: مردم خوزســتان ســال های متمادی در 
معرض ریزگردها و باران های پاییزی که مشــکلات تنفسی 
با خود به همراه داشت، بوده اند لذا خیلی از مردم خوزستان 
آسم و تنگی نفس دارند برای همین ویروس جایی که تخریب 

ساخت دو سازه نفتی سرچاهی بافتی دارد را مکان مناسب تری می داند.
در خرمشهر

 AB21 و AB20تاسیسات دریایی خرمشهر ساخت دو سکوی نفتی
را در بازه زمانی یک ساله به اتمام رساند.

به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما مرکز آبادان، ساخت دو سکوی نفتی 
AB۲۰ و AB۲۱ با ظرفیت اســتخراج روزانه هفت هزار بشکه نفت در شرکت 
تاسیسات دریایی خرمشهر زیر سایه هوش ایرانی و با دستان مهندسان وطنی 

 ساخته شد.
این ســکو های پنج طبقه ســه هزار و ۷۰۰ تن وزن دارند و قرار است در 
میادین نفتی ابوذر در ۷۵ کیلومتری غرب جزیره خارک نصب و توسط شرکت 

فلات قاره ایران به بهره برداری برسند.
مدیرعامل شرکت مجری طرح گفت: در ساخت دو سازه سرچاهی 
ابوذر به طور غیرمستقیم برای ســه هزار نفر فرصت شغلی ایجاد شده 

است.

عضو کمیته علمی کرونا ویروس کشــور گفت : 
امکان ابتلا مجدد به کرونا در افراد بهبود یافته وجود 
دارد لذا اســتفاده از ماسک برای تمامی افراد الزامی 

است. 
مصطفی جوانیان ، در گفت و گو با ایرنا افزود:  استفاده از 
ماسک برای جلوگیری از انتقال بیماری به همه افراد جامعه 
توصیه می شود و اینگونه نیســت افرادی که یک بار به این 
بیماری مبتلا شــدند خیالشان راحت باشد بلکه امکان ابتلا 
مجدد به بیمــاری کرونا در افراد بهبــود یافته به خصوص 

بیمارانی که نقص سیستم ایمنی دارند، وجود دارد.
وی با اشــاره به اینکه پاندمی ناشی از کرونا در صورت 
عدم تولید واکســن موثر ، می تواند تا دو سال طول بکشد و 
در طی این مدت افراد مستعد شانس ابتلا به این بیماری را 
دارند ، گفت: مردم می توانند با رعایت پروتکل های بهداشتی 
فعالیت های معمول خود را داشته و از انتقال و انتشار بیماری 

جلوگیری کنند.
وی ادامه داد، مســئله تعطیلی فعالیت هــا را  تا زمان 
محدودی می تــوان ادامــه داد و بیشــتر از آن امکان پذیر 
نمی باشــد لذا افراد باید با این شــرایط زندگی کردن را یاد 

بگیرند.
وی ادامه داد : افراد لازم نیســت از ماســک جراحی یا 
ماسک ان9۵ استفاده کنند به جز افرادی که از بیمار مراقبت 

می کنند.
جوانیان ماسک مورد نیاز برای استفاده شهروندان را از 
نوع پارچه ای دانست و گفت : شستن دست ها و فاصله گذاری 
اجتماعــی باید رعایت شــود و در یک فضای سربســته یا 

فاصله گذاری کم، باید از ماسک استفاده شود.

یکی از کارکنان بیمارستان  هاجر شهرکرد 
بر اثر کرونا درگذشت

شهرکرد- خبرنگار کیهان:
رئیس  دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشــتی و درمانی 
استان چهارمحال و بختیاری گفت: یکی از کارکنان واحد تاسیسات 
بیمارستان  هاجر)س( شهرکرد در پی ابتلا به ویروس کرونا درگذشت.

مجید شیرانی افزود: شــادروان »علیرضا صانعی« از کارکنان خدوم واحد 
تاسیســات مرکز آموزشی درمانی هاجر)س( شهرکرد بود. وی اضافه کرد: وی 
پس از بستری در بیمارستان به دلیل ابتلا به ویروس کرونا که در جبهه مبارزه 

با این بیماری انجام وظیفه می کرد، به خیل شهدای مدافع سلامت پیوست.

نماینده مردم شادگان هم کرونا گرفت 
سرپرســت فرمانداری شــادگان گفت: حجت الاســلام مجید 
ناصری نژاد نماینده مردم شادگان در مجلس شورای اسلامی به بیماری 

کرونا مبتلا شده است. 
امید صبری پور، در گفت وگو با ایرنا اظهار داشــت: نتیجه آزمایش کرونای 
نماینده مردم شادگان مثبت اعلام شد و وی برای سپری کردن دوران بیماری 
در منزل بســتری اســت. وی تصریح کرد: به منظور حفظ سلامت شهروندان 
و مقابله با شیوع گســترده کرونا، برپایی تمامی مراسم  و تجمع های مذهبی، 
فرهنگی و خانوادگی تا اطلاع بعدی در این شهرستان ممنوع است و شهروندان 
با توجه به افزایش موارد ابتلا به کرونا در سطح شهر شادگان برای پیشگیری از 

این ویروس و حفظ سلامتی خود نکات بهداشتی را رعایت کنند.
ناصری نژاد از جانبازان شیمیایی دوران دفاع مقدس است.

  کیش- خبرنگار کیهان:
فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش، 
از توقیف دو لنج صیادی در آب های کیش خبر 
داد و گفت: از این لنج ها هفت و نیم تن از انواع 

ماهی به ارزش شش میلیارد ریال کشف شد. 
 ســرهنگ »علی اصغر جمالی« افزود: خدمه این 
لنج های توقیف شــده اقدام به صید گونه های مختلف 
ماهی کرده بودند که در این ارتباط هفت نفر دستگیر 

شدند.
وی ادامه داد: لنج هــای صیادی به همراه ناخدا و 
ملوانان جهت سیر مراحل قانونی به اسکله صفین ارجاع 
داده شــدند که در بررســی از لنج علاوه بر گونه های 
مختلف ماهی، بیش از ۱۱ هزار لیتر سوخت قاچاق نیز 

کشف و ضبط شد.
 جمالی هدف اصلی این اقدام را مقابله و پیشگیری 
از صید غیرمجاز و قاچاق ســوخت دانســت و اظهار 
داشــت : این افراد پس از جمع آوری به صورت شبانه 
با حضور در نقطه صفر مــرزی و حتی ورود به آبهای 
مرزی کشــورهای حاشیه خلیج فارس اقدام به فروش 
سوخت و ماهی ها به شناورهای خارجی می کردند که 

با اقدام قاطع دریابانی کیش مواجه شدند.
فرمانده انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش گفت: 
بیشــتر لنج ها اقدام به صید غیرمجاز ماهی های صید 
ممنوع می کنند و علاوه بر آن ســوختی که با زحمت 
فراوان در داخل کشور تولید می شود را با هدف درآمد 
نامشروع و سودجویی به آن سوی مرزهای آبی قاچاق 

می کنند.

کشف 200 راس دام قاچاق در قم
قم-  خبرنگار کیهان: 

فرمانده انتظامی  استان قم از کشف 200 راس دام قاچاق در این 
استان خبر داد.

ســرتیپ »سید محمود میرفیضی« گفت: در پی اجرای طرح مبارزه با 
قاچاق، کارآگاهان پلیس امنیت اقتصادي استان با همکاري مأموران یگان 
امداد و گشت پلیس  راه »ســلفچگان« حین کنترل خودروهای عبوری در 
محور »اراک- قم« یک دســتگاه کامیون کشــنده را بــه ظن حمل قاچاق 

متوقف کردند.
وی با بیان اینکه پس از بررسی مأموران مشخص شد، راننده فاقد مجوز 
حمل دام اســت، گفت: در بازرســی از کامیون توقیفی ۲۰۰ راس گوسفند 

قاچاق کشف و راننده نیز دستگیر شد.
فرمانده انتظامی  اســتان قم با  اشاره به اینکه متهم قصد انتقال دام های 
قاچاق به استان تهران را داشــت، گفت: کارشناسان ارزش تقریبی دام های 

قاچاق مکشوفه را سه میلیارد ریال اعلام کردند.
میرفیضی تصریح کرد: متهم به همراه پرونده تشــکیل شده برای انجام 

مراحل قانونی تحویل مرجع قضایی استان شد.

»ژیار« ۵ ساله قربانی حسادت و کینه توزی 
نامادری شد

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان کرمانشاه، از دستگیری 
نامادری جوانی خبر داد که »ژیار« کودک پنج ساله همسر خود را در 

شهرستان جوانرود قربانی حسادت و کینه توزی خود کرد. 
ســرهنگ »محمدرضا آمویی«  در جمع خبرنگاران اظهار داشت: پس از 
گزارش قتل یک پسر بچه حدود پنج ساله به پلیس آگاهی جوانرود، رسیدگی 

به موضوع در دستور کار قرار گرفت.
وی ادامه داد: کارآگاهان در تحقیقات گســترده و تخصصی خود پس از 
بازجویی از نزدیکان کودک، به اظهارات نامادری وی مشــکوک و بررسی های 
خود را روی وی متمرکز کرده تا اینکه زن جوان خیلی زود به قتل پسر همسر 

خود اعتراف کرد.
ســرهنگ آمویی تصریح کرد: نامــادری قاتل در اعترافــات خود عنوان 
کرد که حدود یکسال پیش با پدر ژیار ازدواج و این کودک تا چندی پیش نزد 

پدربزرگ و مادربزرگش زندگی می کرده و به تازگی نزد آنها آمده بود.
معاون اجتماعی پلیس کرمانشــاه افزود: آنچــه که زن قاتل عنوان کرده، 
وی حضور کودک معصوم را مانعی برای تداوم محبت های همسرش دیده و از 
همین رو تصمیم گرفت ژیار پنج ســاله را از سر راه بردارد. وی گفت: نامادری 
قاتل در فرصتی مناسب پسر همسرش را به باغی کشاند و با چاقو مچ دستان 
کــودک بی گناه را زخمی و با رها کردن پیکــر نیمه جان کودک در باغ باعث 
مرگ وی شــد. سپس برای صحنه ســازی وی را به یک بلندی برده و او را به 

پایین پرتاب کرد تا مرگ ژیار را یک حادثه جلوه دهد.

آتش بار دیگر جنگل های 
چهارمحال و بختیاری را 

در بر گرفت

کشف ۷ تن ماهی 
در جزیره کیش

مجوز7پروانهاکتشافمعدنی
برایفولادمبارکهاصفهانصادرشد

خوزستان در منطقه پرخطر کرونا جای گرفت

امکان ابتلا به کرونا در افراد 
بهبود یافته از این ویروس 

وجود دارد

دنباله دار نئووایز برفراز شهرستان نقده 
رؤیت شد 

زلزله ای به بزرگی 4/2 ریشتر، در ساعت 11 و 40 دقیقه دیروز، قصر شیرین در استان کرمانشاه را لرزاند.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرمانشــاه بنابر اطلاعات ارائه شــده از ســوی مرکز لرزه نگاری، این زمین لرزه در عمق 9 

کیلومتری زمین به وقوع پیوست.
قصرشیرین با فاصله ۲۰ کیلومتری، نزدیک ترین مکان به کانون زمین لرزه بوده است.

گفتنی است، ظهر روز سه شنبه هم زمین لرزه ای به بزرگی 4/4 ریشتر قصر شیرین را لرزانده بود که خسارتی در پی نداشت. 

»قصر شیرین« دوباره لرزید


